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Protokół z posiedzenia Rady Rodziców SP96 
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1. O godzinie 18:05 Tomasz Ratajczyk, zeszłoroczny przewodniczący Rady Rodziców, 

otworzył posiedzenie i poprosił o zabranie głosu Panią vice Dyrektor Alinę Jarocką. 

2. Pierwszym tematem, który poruszyła Pani Jarocka, był problem z zakupem podręczników 

dla niektórych klas, który powstał, ponieważ Dzielnica Ursynów nie przelała drugiej transzy 

pieniędzy na zakup podręczników, tłumacząc się przy tym, że sama tych pieniędzy nie 

otrzymała z miejskiego ratusza. Wśród zebranych rodziców pojawił się pomysł wykonania 

ksero i korzystania z kserówek, dopóki problem nie zostanie rozwiązany. Jeden z obecnych 

rodziców zaproponował, że skontaktuje się ze swoją znajomą z wydawnictwa Nowa Era i 

spróbuje pomóc w tym temacie. 

3. Pani Dyrektor zwróciła uwagę na bezpieczeństwo dzieci w drodze do i ze szkoły. Poprosiła 

o przekazanie rodzicom w klasach prośby o rozmowę z dziećmi nt. Bezpieczeństwa i 

sytuacji niebezpiecznych z udziałem naszych uczniów. 

4. Kolejnym problemem, który poruszyła dyrekcja, był pojawiający się ponownie problem 

zniszczeń mienia szkolnego i osobistego, przez naszych uczniów. Akurat w dniu zebrania 

rady rodziców, została w szatni zniszczona parasolka, która pozostawiona była w szatni. W 

tym punkcie rozważań Pani Dyrektor powiedziała, że na terenie szkoły często dochodzi do 

sytuacji, w których uczniowie nie mają szacunku do siebie nawzajem oraz do nauczycieli. 

5. Następnie obecni rodzice, zostali poinformowani o przyznanej przez miasto dotacji dla 

naszej szkoły w wysokości 700 000 zł, która zostanie przeznaczona na adaptację 

pomieszczeń po mieszkaniach pracowniczych (po prawej stronie szkoły, przed salą 

gimnastyczną) oraz na budowę szybu windowego. 

6. Pani Dyrektor przeszła do tematu związanym z aktualną sytuacją finansową szkoły i 

zbliżającą się zimą oraz sezonem grzewczym. Według zapewnień Pani Dyrektor, szkoła 

zrobi wszystko, aby uczniowie mogli uczęszczać na lekcje, ale może się zdarzyć, że przy 

bardziej srogiej zimie, będzie trzeba cieplej ubrać dzieci do szkoły. 

7. Następnym poruszonym tematem, był temat wprowadzonej w  uchwały, która ujednolica 

stawkę za wynajem pomieszczeń w warszawskich szkołach. W przypadku naszej szkoły 

skutkuje to ty, że szkółka piłkarska, która od 3 lat na okres jesienno-zimowo- wiosenny 

ustawiała na boisku balon, w tym roku takiego balonu nie ustawi, ponieważ zaproponowane 

przez miasto stawki, nie są dla nich korzystne i zmieniają dotychczasową opłatę o 500%. 

Uderza to bezpośrednio w nasze dzieci, ponieważ lekcje wychowania fizycznego, nie będą       

się już mogły odbywać pod balonem. Spowoduje to powrót do w-f – ów na korytarzach 

szkolnych, co nie jest komfortowe ani dla dzieci, ani dla nauczycieli prowadzących w salach 

lekcje. Jako Rada Rodziców zobowiązaliśmy się do napisania pisma w tej sprawie do wielu 

miejskich urzędników. 

8. Ze względu na czystość i bezpieczeństwo naszych dzieci, od minionego poniedziałku 

(19.09) ponownie zostało zamknięte dla rodziców luźne wejście do szkoły. Aby wejść na 

teren szkoły, należy wpisać się do zeszytu, który znajduje się przy stoliku przy wejściu. 

Dzięki takiemu działaniu, szkoła ma pełną kontrolę nad tym, kto przebywa w szkole i w 

jakim celu. 

9. Pani Dyrektor poprosiła o przekazanie informacji do rodziców, aby każde dziecko miało 

obuwie na zmianę. Niestety często się zdarza, ze dzieci chodzą przez cały dzień w obuwiu, 

w którym przyszło co szkoły, co nie jest ani higieniczne, ani wygodne. 

10. Kolejnym tematem poruszonym przez Panią Dyrektor, był temat grafiku konsultacji dla 

rodziców, który jak zapewniła Pani Dyrektor, powstanie do końca września. 

11. Pani Alina Jarocka zaprosiła do udziału w konsultacjach doradztwa zawodowego, a także 

poprosiła o zaangażowanie rodziców, którzy mogliby opowiedzieć dzieciom o swoich 



zawodach oraz wykonywanych pracach. Chętnych w tym temacie, Pani Dyrektor zaprasza 

do bezpośredniego kontaktu przez Librusa. 

12. Obecna na zebraniu Kornelia Ligaszewska-Leśniak zadała pytanie, czy uczniowie mogliby 

przebywać po szkole na terenie szkoły np. na boisku, gdyby rodzice podpisali taką zgodę. 

Niestety ze względów bezpieczeństwa Pani Dyrektor odpowiedziała o braku takiej 

możliwości. 

13. Poruszony został temat przebywania dzieci na świetlicy, podczas lekcji religii w której nie 

uczęszczają. Dzieci skarżą się na brak miejsca, w którym mogą wolną godzinę wykorzystać 

np. na czytanie książki. W bibliotece często odbywają się lekcje lub biblioteka jest 

nieczynna, wtedy dziecko, które nie uczęszcza w lekcji religii, musi pójść na świetlicę. 

Padło w tym punkcie zapytanie o możliwość stworzenia takiej świetlicy dla dzieci starszych. 

Pani Dyrektor odpowiedziała, że dowie się o taka możliwość. 

14. Kolejnym poruszonym tematem, był temat braku otrzymania bezpłatnej zupy, co w 

ubiegłych latach było możliwe. Pani Dyrektor obiecała to sprawdzić. 

15. Rodzice poruszyli temat zastosowania w naszej szkole aplikacji obiadowej, z której wiele 

okolicznych szkół korzysta. Tematowi aplikacji i Rada Rodziców i Dyrekcja przyjrzy się 

dokładniej i jak będą takie możliwości, to wprowadzimy ją w naszej szkole. 

16. Pani dyrektor poprosiła zgromadzonych na posiedzeniu rodziców, aby zgłaszać do pedagoga 

szkolnego tematy trudne, takie jak ubóstwo innych uczniów, które nie jest zauważalne, a 

istnieje. Jeżeli wiemy o takich sytuacjach, to możemy je zgłaszać do pedagoga, który 

zapewnia pełną anonimowość. 

17. Pani Dyrektor podziękowała za miniony rok urzędującemu prezydium Rady Rodziców. 

18. Pojawiło się pytanie od jednej z mam o dodatkową godzinę języka angielskiego dla ósmych 

klas, ale na chwilę obecną, nie ma takiej możliwości, z braku funduszy dla nauczyciela. 

19. Pani Dyrektor poprosiła o przekazanie prośby do rodziców, o polubienie szkolnego profilu 

na Facebooku, i o lajkowanie zamieszczonych treści. 

20. W naszej szkole uczy się aktualnie około 400 uczniów,  w tym 20 uczniów z Ukrainy. 

21. Następnie pojawił się temat asortymentu w sklepiku szkolnym. Padło pytanie o tosty, ale ze 

ze względów senepidowych, brak takiej możliwości. 

22. W tym miejscu posiedzenia podziękowaliśmy za obecność Pani dyrektor. 

23. Kornelia Ligaszewska- Leśniak przedstawiła stan finansów oraz zeszłoroczne sprawozdanie. 

Niestety aktualnie na koncie Rady Rodziców jest 85 zł. W tym miejscu pojawiły się różne 

propozycje dotyczące sporządzenia deklaracji wpłat dla rodziców i kwoty dobrowolnej, ale 

niezwykle ważnej dla naszych dzieci. Regularne wpłaty na Radę Rodziców pozwolą 

zapewnić np. wodę w świetlicy, nagrody w konkursach organizowanych przez nauczycieli, 

realizację pomysłów samorządu uczniowskiego, i wiele innych inicjatyw,  z których 

skorzystają nasze dzieci. 

24. Jedna z obecnych mam, zaproponowała, aby co miesiąc inne klasy przygotowywały 

kiermasz, a dochód był przeznaczony na konto Rady Rodziców. 

25. Kolejnym punktem posiedzenia Rady Rodziców, był wybór nowego prezydium. Komisja 

rewizyjna w składzie: Iwona Czamarska, Łukasz Ciołkowski oraz Agnieszka Gajda, 

sporządziła protokół z wyborów. Zeszłoroczne Prezydium Rady Rodziców otrzymało od 

obecnych rodziców absolatorium oraz zostało wybrane na obecny rok szkolny w składzie: 

- przewodniczący Tomasz Ratajczyk 

- vice przewodnicząca – Marzena Zientara 

- skarbnik – Kornelia Ligaszewska- Leśniak 

- sekretarz – Aneta Maciak 

26. Po wyborach prezydium Rady Rodziców – posiedzenie zostało zakończone. 


